



索取申請表格方法：

1. 於本幼稚園網頁下載
2. 親臨本幼稚園索取

遞交申請表格方法：

1. 家長親臨本幼稚園遞交申請表格，連同所需文件包括:-
 - 兒童出生證明書正、副本
 - 相片 1 張
 - 回郵信封 2 個(寫有通訊地址、學生姓名及貼上郵票港幣 3 元，信封面積大於 23cm x 10cm。)
 - 其他證明文件包括(如有需要)：
 - 父／母或兄／姊的畢業證書正、副本
2. 報名費：港幣 40 元正(於遞交申請表格時一併繳交)，無論申請成功與否，報名費概不退還

面見安排：

1. 本幼稚園會安排個別面見申請入讀者
2. 由一位家長陪同兒童參與面見

取錄結果：

幼稚園將以電話方式個別通知被取錄者。

查詢：

電話：2466 8131

電郵：plktpshkg@poleungkuk.org.hk

**Po Leung Kuk Tin Ka Ping Siu Hong Kindergarten
Information on Admission to K1-K3 Classes in the 2017/18 or 2018/19 School Year**

Collection of application Forms:

1. Download from school website or
2. Obtain from school in person or



Submit of Application Forms method:

1. Submit the application form in person and bring along the documents listed below :
 - Original and copy of birth certificate
 - 1 applicant recent photos (one for application form, one for interview card)
 - 2 reply envelopes with the correspondence address, applicant's name and \$3 postage stamp on each (envelopes size: **23cm x 10cm**)
 - Original and copy of parents or brothers / sisters graduated certificate (if needed)
2. Application fee: HK\$40 (to be collected together with the application form). The application fee is non-refundable whether the application is successful or not.

Interview Arrangements:

1. The kindergarten will arrange individual interview the applicants.
2. One parent should accompany their child for the interview.

Admission Results:

We will inform the successful applicants by phone.

Enquiry

Telephone No.: 2466 8131

E-mail Address: plktpshkg@poleungkuk.org.hk